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  Årsmöte verksamhetsåret 2022 
 
Sammanträdesdatum  2023-02-26 kl.18.00  
Plats   Teorisalen SURF 
Vid Protokollet  Örjan Furberg 
 
1. Mötets öppnande  

Mötet öppnas av styrelsens ordförande Mikael Melefors 
  

2. Val av ordförande för mötet  
Valberedningens förslag Maria Stenberg väljs till mötesordförande. 
 

3. Anmälan av styrelsens val av sekreterare vid årsmötet 
Örjan Furberg föreslagen och vald. 
 

4. Fastställande av röstlängd  
Närvarolista har skickats runt och skrivits under av närvarande medlemmar, närvarande 
under 18 år skriver under men har ej rösträtt. Röstlängden fastslås till 19 närvarande och 
1 fullmakt. 
 

5. Val av protokolljusterare och rösträknare  
Jenny Wallström föreslås och väljs. 
 

6. Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställd enligt tidigare utskickat dokument. 
 

7. Fastställande om mötet blivit i laga ordning utlyst  
Verksamhetschefen har lagt ut och skickat ut kallelse mer än tre veckor i förväg. 
 

8. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelserna 
Verksamhetsberättelse 2022 (finns publicerad  på föreningens webbplats) föredras av 
mötesordförande Maria Stenberg. 
 
Förvaltningsberättelsen gås igenom av ordförande Mikael Melefors: I budgeten för 2022 
framgår att målet var ett resultat på 421000 vilket inte har nåtts pga av flera externa 
orsaker och landar på ett litet plusresultat – 10642 kronor efter avskrivningar. 
Soliditeten i föreningen för 2022 är fortsatt hög, 62%. Omsättningen har ökat till 7 
672 695kr. I kassan fanns vid årsslutet 1 213 000kr, en ökning från fjolåret. Budgeten 
för 2023 är väldigt tight lagd då den tar hänsyn till förmodat ökade kostnader och det är 
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mycket viktigt att styrelsen kontrollerar och följer upp resultatet löpande. Frågor från 
årsmötet:  
• Hur stora beräknas årets löneökningar för personalen vara? Cirka 4%. 
• Hur ser näringsvärdet ut för lösdriften, ffa på höstkanten? Kontrolleras löpande och 

tillskott ges vid behov, även rundbalar ställs ut. 
• Kostnaden på cirka 300000 för hästar per år, hur fördelas den? Kort sagt handlar 

det om att vi försöker höja kvaliteten på hästarna löpande. 
 

Årsmötet fastställer verksamhets- och förvaltningsberättelsen. 
 
9. Revisorernas berättelse 

Jenny Wallström förklarar arbetet med revisionsberättelsen, extern revisor Birgitta Cox. 
Inga anmärkningar från revisorerna och de tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
 

10. Fastställande av balans- och resultaträkning 
Balans- och resultaträkning drogs under punkt 8 avseende verksamhetsåret 2022 och 
fastställs av årsmötet. 
 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljas ansvarsfrihet av årsmötet. Ledamot Jennie Bünsow (suttit 2 år) och 
ordförande Mikael Melefors avtackas efter totalt 13 år i styrelsen, avgående ledamot 
Anna Edström ej närvarande. 
 

12. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter 
Minst fem ledamöter och en suppleant ska sitta i styrelsen, reglerat i stadgarna och 
bifalles av årsmötet. 
 

13. Val av ordförande för föreningen  
Valberedningen föreslår att Mats Håkansson väljs som ordförande för verksamhetsåret 
2023. Mötet säger ja till detta och Mats presenterar sig kort, har suttit med i styrelsen i 
sex år.  
 

14. Val av övriga ledamöter och suppleanter  
Mötet säger ja till val av styrelsemedlemmar och suppleanter enligt valberedningens 
lagda förslag. Stina Levisson har ett år kvar, Örjan Furberg omval två år, Camilla 
Kennden fyllnadsval ett år, Kristina Lindblad omval två år. Suppleant Linn Pettersson 
på ett år. Styrelsen bifaller valberedningens förslag. 
 

15. Anmälan av ungdomsledamot jämte personlig suppleant av ungdomssektionen 
Ingen i US närvarande, generationsskifte pågår i sektionen. US utser ledamot och 
suppleant vid kommande US-årsmöte och meddelar styrelsen. 
 

16. Fastställande av sektioner förutom ungdomssektionen 
Under 2022 har SURF förutom Ungdomssektionen (US) även haft Tävlingssektionen 
(TS). Årsmötet säger ja till att fortsätta med samma sektioner. 
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17. Val av två revisorer 
Valberedningen föreslår:  
Intern revisor: Tills vidare Göran Engelke 
Extern revisor: Anna Westlund, ej auktoriserad revisor men har mer än sex års 
erfarenhet, kommer att göra uppdraget ideellt men föreslås få en sponsorskylt i ridhuset 
Revisorssuppleant: ingen revisorssuppleant har hittills hittats av valberedningen. 
Förslag: Årsmötet delegerar till valberedningen att lämna ett förslag på 
revisorssuppleant till styrelsen som beslutar om val. Årsmötet bifaller valberedningens 
förslaget. 
 

18. Beslut om antalet ledamöter i valberedningen 
Sedan tidigare har antalet ledamöter i valberedningen varit tre st. Årsmötet fastställer 
detta antal även för 2023. 
 

19. Val på ett år av ordförande och ledamöter valberedningen 
Styrelsens förslag: Jenny Wallström ordförande, Susanne Backman omval. Alva 
Sjöström föreslås för nyval. 
Årsmötet bifaller förslaget. 
 

20. Val av ombud till SvRF och distriktets allmänna möten 
Mötet uppdrar till styrelsen att under 2023 löpande utse representanter till SvRF. 
 

21. Fastställande av årsavgift för nästkommande år  
Styrelsens ordförande föreslår en höjd avgift från 1/1 2024, (740 kr för familj, 360 kr 
för senior, 230 kr för junior). Senaste höjning var 2015. Årsmötet bifaller förslaget. 

 
22. Presentation av förslag till nytt ridhus 

Mats Håkansson presenterar arbetet som är pågående sedan 2017 och hur det ser ut i 
senaste version. Bygglovet är sökt, beviljat och startbesked har getts. Formellt har vi 
även startat arbetet. Externa faktorer (bl.a. pandemi och krig i Europa) har fördröjt 
bygget men arbetet pågår i allra högsta grad. Finansieringen är fortfarande det stora 
problemet, dialog med Umeå Kommun pågår och ärendet tas upp i Fritidsnämnden i 
mars. Frågor från mötet:  
• Hur stor räknas kostnaden bli? Styrelsen har uppskattat den till cirka 15 miljoner 

kronor men det osäkra världsläget gör det oerhört svårt att säga något säkert. 
• Fråga om boxar för hästarna, räknar vi med att genomföra den ändringen? Mats 

berättar att styrelsen tittat på det och att prio ligger på att öka ridyta. I planeringen 
ligger inte att bygga ut stallet i första läget vilket i slutändan handlar om 
finansiering. Vi måste göra arbetet i flera steg och det finns inget motstånd mot att 
bygga boxar, hästarnas väl är inget som prioriteras ner – har vi inte välmående 
hästar har vi ingen förening. Vi kommer också att bygga ligghallar vid lösdriften 
för att minimera hästarnas tid i spilta. 
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23. Presentation av SURF fonden 
Stina Levisson går igenom verksamhetsplanen för 2023 följt av presentation av de 
kärnvärden styrelsen tagit fram – Hästar och glädje för alla – och projektet SURF 
fonden: en möjlighet för fler barn och ungdomar (upp till 18 år) att börja eller fortsätta 
rida. Upplägget är att fonden stöttar med halva ridavgiften; Länsförsäkringar 
Västerbotten är huvudsponsor, Handelsbanken delsponsor och SURF går in med 
10000kr. Pilotprojekt för hösten 2023 - ansökningar tas in och behandlas under våren 
kommer att behandlas konfidentiellt, urvalet kommer att presenteras före sommaren. 

 
24. Behandling av inkomna motioner 

Inga motioner har inkommit. 
 
25. Övriga ärenden 

Arvodering av styrelsemedlemmar som beslutades på årsmöte 2022 ska utvärderas: 
Ordförande har arvoderats med ½ prisbasbelopp. Ansvarig för ridhusutbyggnad ½ 
prisbasbelopp. ¼ prisbasbelopp för personalansvarig och för styrelsemedlem 500kr per 
möte vid fysisk närvaro på möte. Förslagen är att  

• Nästa år ska punkten finnas med som egen punkt på dagordningen 
• Arvodesreglerna är oförändrade under 2023 

 
26. Mötet avslutas 

Maria avslutade mötet 
 

 

 

Vid protokollet  Mötesordförande Justeras  

 

 

Örjan Furberg  Maria Stenberg  Jenny Wallström 

Maria Stenberg (Mar 1, 2023 13:51 GMT+1)Örjan Furberg (Mar 1, 2023 14:18 GMT+1) Jenny Wallström (Mar 1, 2023 14:51 GMT+1)
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